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Uppföljning av upplåtelser för tillfällig torghandelsplats 

Sverigedemokraterna är positiva till försöken att stimulera en mer levande och händelserik 
stadsmiljö genom att bland annat möjliggöra för tillfällig handel på ett antal av stadens torg. 
Det har dock noterats att det verkar som att vissa torg inte utnyttjas i den utsträckning som 
krävs för att önskad upplevelse skapas på platsen. 

Sverigedemokraterna vill därför uppdra åt trafikkontoret att redogöra för följande: 

1. Finns det uppgifter om antalet upplåtelser avseende tillfällig torghandel för respektive 
torg? 

2. Genomförs åtgärder i syfte att uppmuntra användandet av torgytor för tillfällig handel 
utöver den information som finns på hemsidan om att möjligheten finns? 

Anders Lindman (SD) 

Robert Westerlund (SD) 
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